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Styrelseprotokoll Borås Pistolskyttar 2020-12-01 

1. Mötets öppnande 
Mötet förklarades öppnat 

2. Godkännande av dagordning 
Lästes upp och godkändes 

3. Förgående mötesprotokoll/Att göra listan 
Lästes upp och godkändes 

4. Inkomna skrivelser/Genomgång av post. 
Inga. 

5. Mail korrespondens/Information från hemsidan 
Inga. 

6. Ekonomisk rapport 
Inga större händelser sedan föregående möte. 

7. Inlämnade ärenden 
Medlemmar som kände sig bortkörda från banan onsdagen den 25/11. 
Två BPS medlemmar var och sköt på onsdagsförmiddagen. Då brukar normalt FOK-
medlemmar skjuta fält, dock var detta ej anslaget i kalendern då det på tidigare 
styrelsemötet framkommit information om att onsdagsskyttet var slut för säsongen. 
En av de FOK-medlemmar som pratade med BPS-medlemmarna upplevdes av de senare 
som burdus och de kände att de blev bortkörda. Det har till detta mötet framkommit att 
onsdagsskyttet ska fortsätta och det kommer att läggas in i kalendern. Vidare beslutades att 
kontakt tas med den identifierade FOK-medlemmen för att framföra vikten av att 
samarbeta, samverka och samtala. 

8. Nybörjarskytte 
Ansökningar inkommer som förväntat. Urval kommer att ske i början av 2021 och en 
”välkomstträff” planeras för att tidigt knyta an till medlemmarna och kunna fylla eventuella 
vakanser. 

9. Ny medlem 
1st som dock verkar avse nybörjarkursen. Mauro kontakter personen. 

10. Föreningsintyg 
6st enligt bilaga. Godkändes. 

11. Nästa möte 
2021-01-05 kl 18:00 

12. Övrigt. 
Varmvattenberedaren: KC kollar med Anders Andersson (FOK) hur det går. 

Närvarande ledamöter:   

 
Christian Mohr (ordf) 
Tobias Wolfram 
Kim Christiensen 
Mikael Blom 
Mauro Capolicchio 
Kai Tranefors 
 
Övriga närvarande: 
Conny Lundman 
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Skjutprogrammet 2021: AB kallar till möte. På grund av covid kallas endast de närmast 
berörda. 
 
Förslagslista / Att göralista: Kai jobbar med detta. 
 
Klubbtränarutbildning: Pausat p.g.a. covid för närvarande. 
 
Tak på målboden: Proohf tjatar vidare på ”entreprenören” 
 
Vintermagnum: Conny pratar med Micke P om hur vi gör. Styrelsen ser gärna att 
vintermagnum kan genomföras men är också mycket skeptisk till om och i så fall hur detta 
kan ske med tanke på covid. 
 
Målmaterial: Inför våren görs en genomgång av befintligt målmaterial och vi beställer det 
som behövs i god tid. 
 
Vårstädning: Planeras in så småningom, i samband med detta tas kontakt med Per-Steen om 
att vi vill rensa i kontoret och Per har visat intresse av att spara historiskt material. 
 
Vi påpekar åter igen att det gäller rökförbud i skjuthallen. En utpekad medlem ska vidtalas 
om vad som gäller. 

13. Samverkan FOK 
Inga speciella frågor. 

14. Mötets avslutas 
 

 
 
Ordförande för mötet &                    Justeras 
Protokollförare 
 
 
____________________________               ___________________________          
Christian Mohr                    Kim Christensen 

  
  


